
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 25.04.2019 

Tilstede: Alle 

 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

• Der har været en del ”murren” blandt nogle beboere ud i de fælles arealer som undre 

sig over de svar som er kommet tilbage på deres mangellister – ting som virker 

uforstående omkring at visse ting ”kun” skal noteres som ”ikke ansvar for lejere, og 

udbedres ikke” – når det tydeligt og synligt burde laves for ikke at gøre lejlighederne 

skade. – Bestyrelsen undre sig over dette, og henviser til at spørge administrationen 

for en uddybelse. 

• Enkelte fra bestyrelsen har været på rundtur i området, og det jord som er lagt ud i 

området er fyldt med byggematerialer som synligt er til skade for børn og generelt 

ikke pænt for områdets nyrenovering. 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Hans referere fra mødet 

6. Kasserens beretning 

• Intet at berette 

7. Repræsentantskabsmøde 

• 8 stk fra Afd. 7’s bestyrelse deltager 

8. Renovering etape 3 

• Der ventes på de sidste tilsyn 

9. Genhusning af beboer med hund Viktoriagade/Fredensvej 

• Bestyrelsen diskutere dette meget grundigt både ud fra loven og afdelingens 

husregler mm. – Bestyrelsen er enige om at afdelingens husregler skal overholdes for 

alle også i en genhusning, så et Nej til genhusning med hund i afdelingen. 

Bestyrelsen foreslår i stedet en beboelsesvogn/campingvogn til de som har hund og 

placeres bagved nr. 17-19 Viktoriagade. 

10. Sommerfesten 

• Der tales om selve arrangementet indhold og opslag som der laves skitse til – 

nærmere info følger omkring sommerstart. 

11. Multibane – videreføres 

12. Knallert- cykelskure på åbent terræn – videreføres 

13. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning  

• Nogle beboere efterspørger hvad de gør med deres mangellister og manglende 

respons fra administrationen: Bestyrelsen henviser til at beboerne retter henvendelse 

selv til administrationen på mail, så de er sikre på at få et svar. 

• En beboer klager over belysning i området og henviser til at det skulle være 

bestyrelsen som har besluttet belysningen: Bestyrelsen påpeger kraftigt at de på 



ingen måder har indflydelse på dette, da det hører ind under byggeudvalget, og under 

ingen omstændigheder har bestemt noget! 

• Partyklubben ansøger om tilskud til deres årlige udflugt: Bestyrelsen vil gerne 

bevillige 300 kr. og bestyrelsen ønsker at se regnskab for turen i henhold til 

bevillingen godkendes. 

14. Eventuelt 

• Briknøgle til miljøgårdens genbrug til beboere i Viktoriagade og Fredensvej vil være 

ønskeligt, da de nu er en del af Afd. 7. Bestyrelsen beder beboerne i de respektive 

veje at rette henvendelse til administrationen for en udlevering af disse. 

15. Udearealer i afdelingen 

• Beboerne efterspørger blomster beplantninger i hele området. Årstiden er ved at 

være til dette. Bestyrelsen bifalder og støtter op om dette og sere gerne der kommer 

blomster i jorden i området. 

 

Næste møde den 23.05.2019 

 

Referanten takker for et godt møde ☺ 

 

 


